
 
   

      

    
STYRELSEPROTOKOLL NR 1 SPF BRÄKNE-HOBY  

Tid o plats: 19 januari 2017 15.15 Kulturhuset 

 

 

Närvarande: Berit Ljungström, Birgitta Steneld, Kerstin Linde, Birger Svensson, Ewa 

Ekström, Lisbeth Eriksson, Hasse Jonsson, Elisabet Peterson, Marita Larsson samt 

sammankallade i valberedningen Ulf Linde 

 

1. Mötets öppnande:  

Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Godkännande av dagordning:  

Dagordningen godkändes. 

3. Val av justerare av dagens protokoll:  

Justerare Hasse Jonsson. 

4. Godkännande av föregående protokoll:  

Föregående protokoll godkänndes. 

5. Styrelsens rapport:  

Det var en trevlig Grötfest med sång och musik av Ann-Christin och Leif Thuresson. På detta 

möte fick föreningen två nya medlemmar. 

6. Valberedningsarbetet:  

Valberedningen har svårt att få medlemmar till Styrelsen. Arbetet fortsätter. Hasse Jonsson 

lämnar styrelsen men fortsätter med arbetet på hemsidan. 

Till nominerad representant till Bygd i Samverkan utsåg styrelsen Marita Larsson samt 

representanter till Distriktsstämman Ewa Ekström, Elisabet Petersson och Berit Ljungström. 

Dessa förslag har lämnats till valberedningen. 

Förslag på namn till olika aktiviteter har lämnats till Valberedningen. 



7. Inför årsmötet/Verksamhetsberättelse etc:  

Verksamhetsberättelsen är godkänd och underskriven av styrelsen. Den kommer att lämnas 

för tryckning. 

Dagordning till årsmötet skall skrivas. 

SPF-kören kommer att sjunga på årsmötet i samband med parentationen. 

8. Kassörens rapport / Medlemsrapportering:  

Idag är vi 192 medlemmar. 

Kassarapporten läggs till protokollet. 

9.  Anskaffande av mygga till Bygdegården:  

Minsta kostnad för anskaffande av mygga är 3.000:- Eftersom den gamla mikrofonen inte 

kan användas vid ett nytt system bordlades frågan. 

Bygdegården har gjort bättre belysning utomhus och bytt alla lysrör inomhus. 

Toalettombyggnaden blir förhoppningsvis under sommaren. Då byggs även rampen om. 

10. Kommittéer:  

Ewa Ekström ansvarar för köket på årsmötet tillsammans med Sonja Blomé och Astrid 

Svensson. 

Ewa Ekström återkommer med hur hon vill organisera kommittéerna i fortsättningen. 

11. Program 2017: 

Månadsmöten 

14 mars Representant från Åryds Sparbank med ämnet "Familjejuridik för pensionärer". 

Elisabet har sökt kontakt med banken men ännu inte fått klartecken.  

11 april Den kände TV- producenten Bengt Roslund med programmet "Människor jag inte 

glömmer"  

Belganet-Hallabro SPF samt Tingsryds SPF är inbjudna till denna eftermiddag! 

9 maj Erik Olsson ICA talar och informerar om det kontantlösa samhället. Frågor till honom 

om ex varumärkning, köttets ursprungsland m.m. förbereds av styrelsen och Astrid Svensson 

från Programkommittén. 

13 juni Familjen Sonesson från Café Mötesplatsen bjuder på sång & musik. 



Pubkvällar: 

26 januari Grabbkväll  

30 mars Jazzkväll med Sweet Jazz Quartet  

27 april Allsångskväll med SPF - kören. Till denna kväll är Belganet-Hallabro inbjudna. 

Vårfesten i Strångamåla ordnas inte i år. 

23 maj planerar Programkommitén en 1 - dagsresa.        

12. Bygd i samverkan: 

Birgitta Steneld rapporterade från Bygd i Samverkan. De har årsmöte den 13 mars. 

Bräknetrampen är den 20 maj. Byafesten den 26 juli. 

13. Hemsidan: 

Mycket arbete med den nya hemsidan. Där är fortfarande flera problem. 

Inga besök på hemsidan. Det har varit många problem med den nya hemsidan.   

14. Nytt om hjärtstarter 

Nu är det klart för att beställa hjärtstartern. Den kommer att köpas från Karlshamn. Birger 

Svensson skall kolla upp hur den ser ut. Det är en faktisk kostnad där utbildningen ingår. 

15. Övriga frågor 

Tackkort har inkommit från Sixten Ottosson samt Lennart Eriksson. Berit Ljungström kommer 

att läsa upp namnen på de avlidna under året vid årsmötet. Blommor skall införskaffas till 

årsmötet. Förslag till ny valberedning. 

14 st är anmälda till grabbträffen. Det är för lite. Bör vara minst 15 st. Man får även ta med en 

kompis. Programmet är Ölprovning. 

Ewa Ekström föreslog att ett månadsmöte kunde vara på restaurang, t ex septembermötet. 

16. Nästa styrelsemöte: 

7 febr kl 15.00 i Kulturhuset. 

17. Mötet avslutas: Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 



Vid protokollet                        Justerare 

 

 

 

Marita Larsson Berit Ljungström Hasse Jonsson  


